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Z A P I S N I K  

sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana  18. prosinca 2021. godine s početkom u 17:00 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović pozdravlja prisutne, otvara sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Kukljica, te daje riječ pročelniku Jedinstvenog upravnog odjela Josipu Burčulu 

da pojedinačnom prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Ante Martinović, Luka Milić, Rajna Grzunov, Edison Boško, Milorad Košćica i Ante 

Korčulanić.  

 

Odsutna vijećnica Dragana Filipi. 

 

Osim gore navedenih vijećnika sjednici prisustvuje Marin Boško, općinski načelnik, Josip 

Burčul, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela te građani. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno šest vijećnika, te da postoji potrebna 

većina za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje osvrt na ponašanje općinskog načelnika navodeći kako isti 

ignorira zahtjeve vijeća za dostavom traženih dokumenata, te predsjednik vijeća čita članak 90. 

Statuta Općine Kukljica kojim se propisuje ovlast predstavničkog tijela da prati i nadzire 

materijalno-financijsku dokumentaciju. Predsjednik izražava sumnju u poslovanje u prvom 

dijelu 2021. godine, te je mišljenja da je upravo to razlog nedostavljanja određenih financijskih 

dokumenata. Predsjednik navodi kako nema više smisla urgirati na to da mu načelnik dostavi 

tražene dokumente, te da mu ne preostaje ništa drugo nego obavijestiti nadležne institucije.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća predlaže nadopunu dnevnog reda kako slijedi:  

 

16. Donošenje Odluke o isplati jednokratne novčane pomoći povodom božićnih blagdana.  

17. Donošenje Odluke o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine 

Kukljica za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

18. Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana „Sabuše“  

d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

19. Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana 

komunalnog društva „Sabuše II“ d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021.     

 

Predsjednik podloženu dopunu dnevnog eda daje na usvajanje.  

Jednoglasno usvojeno (6 glasova za). 

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći dnevni red sa usvojenom dopunom:  

 

1. Pitanja i odgovori. 

2. Verifikacija zapisnika sa 7. sjednice Općinskog vijeća. 

3. Donošenje Odluke o usvajanju plana Proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu sa 

projekcijama za 2023. i 2024. godinu. 

4. Donošenje Odluke o izvršenju proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu. 
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5. Donošenje godišnjeg Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Kukljica u 2022. godini. 

6. Donošenje godišnjeg Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Kukljica u 2022. godini. 

7. Donošenje Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 

zgrade u prostoru za 2022. godinu.  

8. Donošenje Programa javnih potreba u školstvu, predškolskom odgoju i naobrazbi 

Općine Kukljica u 2022. godini. 

9. Donošenje Programa socijalne skrbi Općine Kukljica u 2022. godini.  

10. Donošenje Programa javnih potreba u kulturi u 2022. godini.  

11. Donošenje Programa javnih potreba u sportu u 2022. godini.  

12. Donošenje Programa utroška turističke pristojbe u 2022. godini. 

13. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava proračuna Općine Kukljica namijenjenih 

redovitom godišnjem financiranju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Općin-

skom vijeću Općine Kukljica za 2022. godinu. 

14. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području 

Općine Kukljica za 2022. godinu i godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite s fi-

nancijskim učincima za trogodišnje razdoblje. 

15. Donošenje Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turi-

stičke sezone na području Općine Kukljica u 2022. godini. 

16. Donošenje Odluke o isplati jednokratne novčane pomoći povodom božićnih blagdana.  

17. Donošenje Odluke o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna 

Općine Kukljica za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

18. Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana           

„Sabuše“  d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

19. Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana             

komunalnog društva „Sabuše II“ d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021.     

 

 

Predsjednik vijeća predloženi dnevni red sa usvojenom dopunom daje na usvajanje.  

Dnevni red usvojen jednoglasno (6 glasova za).  

 

 

Ad. 1. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda pitanja i odgovori. Obzirom da 

nitko nije se javio za pitanja, predsjednik Općinskog vijeća zatvara prvu točku.  

 

Ad.2. 

Predsjednik otvara drugu točku dnevnog reda verifikacija zapisnika sa 7. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Kukljica od dana 11. i 13. prosinca 2021. godine.  

Kako nitko od prisutnih vijećnika nije imao primjedbi na zapisnik, predsjednik daje na 

verifikaciju zapisnik sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica.  

Zapisnik verificiran jednoglasno sa (6 glasova za).  

 

Ad.3. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda donošenje Odluke o usvajanju 

plana Proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu sa projekcijama za 2023. i 2024. godinu. 

Predsjednik Općinskog vijeća prije rasprave o prijedlogu proračuna upitao je općinskog           

načelnika jeli donio na viječe Provedbeni program za razdoblje 2021.-2025., obzirom da je 

točkom 7. Uputa o izradi proračuna ministarstva financija navedeno „..budući da je odredbama 
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Zakona o sustavu strateškog planiranja i upravljanja razvojem Republike Hrvatske jedinicama 

lokalne i područne (regionalne) samouprave propisana obveza donošenja strateških akata, 

odnosno planova razvoja i provedbenih programa, a novi Zakon o proračunu (koji je u pripremi 

i čije se usvajanje očekuje do kraja 2021. godine) ne predviđa jedinicama lokalne i područne 

(regionalne) samouprave obvezu izrade i donošenja planova razvojnih programa, jedinice 

lokalne i područne (regionalne) samouprave nisu u obvezi uz proračun za razdoblje 2022. – 

2024. donijeti plan razvojnih programa. 

Međutim, provedbeni program jedince lokalne i područne (regionalne) samouprave vezan je 

za mandat čelnika jedinice i izrađuje se jednom za cijelo mandatno razdoblje, a s obzirom da 

su lokalni izbori provedeni u svibnju ove godine, jedinice lokalne i područne (regionalne) 

samouprave su dužne uz proračun za razdoblje 2022. – 2024. donijeti provedbeni program….“ 

 

Općinski načelnik navodi kako sve što je uz proračun trebalo biti dostavljeno je priloženo. 

 

Općinski načelnik obrazlaže prijedlog proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu navodeći 

kako je isti planiran u iznosu od 4.877.000,00 kuna i u prihodima kao i u rashodima.  

Što se tiče prihoda oni su realno planirani. Nadalje, obrazlaže određene rashode i to :  

rashodi za vodu u iznosu od 45.000,00 kuna to su režijski troškovi prema Sabuši d.o.o., dalje 

usluge interneta planirane su u iznosu od 15.000,00 kuna i tu je uključen preplata prema HT-u 

za WiFi4EU, 10.000,00 kuna osigurano je za zbrinjavanje napuštenih životinja a što smo u 

obvezi imati ugovoreno sa veterinarskom službom, usluge odvjetnika u iznosu od 65.000,00 

kuna odnose se na paušal odvjetnika te je već osam godina uvijek isti iznos paušala.  Dalje, još 

su planirani troškovi održavanje programa, internet stranica i katastarska izmjera u iznosu od 

38.000,00 kuna, a što smo u obvezi platiti po okončanju postupka izmjere odnosno dobivanja 

suglasnosti DGU-a.  

Dalje, sredstva su osigurana za izradu prostornog plana kao i urbanističkog plana luke Kukljica. 

100.000,00 kuna planirano je za projektnu dokumentaciju i to se odnosi za budućnost ako se 

koji projekt bude radio, sto se tiče računalnih programa planirano je 25.0000,00 kuna jer do 

kraja 2022. godine naša je obveza uspostaviti e-pisarnicu.  

Kapitalne pomoći Sabuši d.o.o. planirane su u iznosu od 600.00,00 kuna i to za kanalizaciju 

Gnjojišća, dok je za javnu rasvjetu planirano 385.000,00 kuna i to za izmjenu postojećih 

svjetiljki centar i obala te za nove stupove od dijela Večeslava Mavre do Gospe od Sniga, a i 

ako koji stup bude potreban tijekom godine. Na ceste planira se utrošiti iznos od 365.000,00 

kuna odnosno završetak postojeće tri ceste i to asfaltiranje cesta Baljko, cesta Put Debra i 

Groblje, također planirano je i uređenje parkinga kod groblja. 

 

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je načelnika što je sa planiranim viškom prošle 2020. godine 

višak je bio oko 1.000.000,00 kuna a u planu proračuna iznosi 485.000,00 kuna.  

 

Načelnik je odgovorio da je to projekcija viška za 2021. godinu te da je mišljenja kako će u 

stvarnosti višak biti i veći.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je načelnika jeli se pod civilna zaštita smatra održavanje  

protupožarnih puteva i jeli se predložilo održavanje tih puteva.  

 

Općinski načelnik je odgovorio da ne, da je to investicijsko održavanje i da je predvidio 

85.000,00 kuna tako da se svake godine održava neki protupožarni put.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je jesu li putevi koji se planiraju asfaltirati općinsko 

vlasništvo.  
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Općinski načelnik odgovorio je kako nisu općinsko vlasništvo, kao ni protupožarni putevi, te 

se svi putevi knjiže u hodu 1/1, te su u vlasništvu kad se upišu u ZK, po tome bi ispalo da niti 

jedan put ne treba održavati.  

 

Predsjednik Vijeća Ante Martinović navodi kako je jedna stvar kad su ceste ucrtane u prostorno 

plansku dokumentaciju i kad nisu, a put Pod Debra nije ucrtani napravljen je na privatnim 

parcelama.  

 

Općinski načelnik dalje obrazlaže kako je ove godine na stavki vrtića planirano 300.000,00 

kuna što je više od ranije a upravo radi planiranja poduzetnog boravka i sto kao i za plaće u 

planiranih 600.000,00 kuna planirano je i zapošljavanje komunalnog redara.  

 

Vijećnik Luka Milić navodi da cesta Pod Debra – Kanat se planira asfaltirati i to onih 100 m 

bijelog puta, te navodi kako smatra da bi bilo puno potrebnije urediti put od Ravnica do tih 100 

m, te da nema svrhe dio asfalta a dalje ostaje neuređeno. 

Dalje, vijećnik postavlja upit načelniku jeli planirano u vrtiću zapošljavanje još jedne 

odgojiteljice.  

 

Općinski načelnik potvrđuje da je planirano kao i ostalo potrebno stručno osoblje kroz ugovor 

o djelu.  

 

Vijećnik Ante Korčulanić ne vidi ništa sporno oko puteva jer su to sve bili već postojeći putevi 

od 2012. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća smatra kako je teško imati pravu sliku plana jer ove godine nije 

bilo rebalansa proračuna već su stavke povećane za nekih 2%.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je u roku sukladno Poslovniku pristiglo 5 

amandmana na prijedlog Proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu te se redom isti obrazlažu.  

Predlagatelj svih amandmana je predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović.  

 

AM01/21 

Predsjednik Općinskog vijeća čita amandman 

 
 

Općinski načelnik navodi kako ne smije prihvatit predloženi amandman jer je isti nezakonit jer 

radno mjesto na koje bi bio primljen pripravnik nije sistematizirano i ne postoji kao ni bod za 

plaću, te ponavlja kako se ne može izglasavat plaća za nešto što ne postoji.  
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Predsjednik Općinskog vijeća obrazlaže kako je Općinsko vijeće na prethodnoj sjednici 

donijelo zaključak kojim sugerira načelniku zapošljavanje vježbenika, te da bi se isti i zaposlio 

moraju biti osigurana sredstva u proračunu.  

Obzirom da Općinski načelnik ne prihvaća predloženi amandman, predsjednik Općinskog 

vijeća daje na glasovanje amandman broj jedan.  

Amandman prihvaćen sa 4 glasova za, nitko protiv i 2 suzdržana (Milorad Košćica i Ante 

Korčulanić).  

 

AM02/21 

Predsjednik Općinskog vijeća čita amandman 

 

Općinski načelnik navodi kako je u planiranih 600.000,00 kuna uračunata i plaća komunalnog 

redara. Što se tiče skidanja sredstava sa ulaganja u računalne programe isto je predviđeno za 

uvođenje e-pisarnice, a ako se skine 70.000,00 kuna sa ažuriranja računalnih baza onda općina 

može stavit ključ u bravu.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća kao predlagatelj amandmana broj dva navodi obzirom da 

općinski načelnik tvrdi da je predvidio u planu proračunu plaću komunalnog redara povlači 

amandman broj dva.  

 

AM03/21 

Predsjednik Općinskog vijeća čita amandman 

 



6 

 

 
Predsjednik Općinskog vijeća kao predlagatelj amandmana navodi kako ovdje nema 

preraspodjele sredstava samo se specificiralo na način da su unesene sve odluke donesene na 

5. i 6. sjednici Općinskog vijeća  

 

Vijećnik Edison Boško navodi kakao mu se 100.000,00 kuna čini malo za ceste.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi da sve što se ne potroši će se skinuti.  

 

Općinski načelnik se izjašnjava o predloženom amandmanu na način da isti prihvaća 

djelomično, odnosno prihvaća dio amandmana koji se odnosi na odvodnju Martinovi i 

oborinske vode Knežević, dok ne prihvaća dio amandmana koji se odnosi na kanalizaciju 

Dubravke Vujević jer to mora ići na Sabušu d.o.o. , a ne predviđani u investicijsko održavanje 

nešto što ne postoji, dakle to treba ići na kapitalno Sabuši d.o.o. ili da Sabuša d.o.o. to sama 

napravi.  

Što se tiče crkve također to nisu tekuća investicijska održavanja već to mora ići na tekuće 

donacije crkvi.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je načelnika jeli predvidio tekuću donaciju crkvi, te da što se 

tiče kanalizacije za Dubravku Vujević da postoji i jeftinija varijanta kako priključit objekt 

navedene.  

Općinski načelnik odgovorio je da nije jer je zamolba stigla nakon predlaganja proračuna.  

 

Vijećnik Edison Boško navodi kako obzirom načelnik nema ništa protiv ove dvije stavke koje 

nisu dobri predlaže da se stave u budući rebalans proračuna.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje stanku od 5 minuta radi dogovora oko amandmana. 

 

Sjednica Općinskog vijeća nastavlja se u 18:20 sati.  
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Predsjednik Općinskog vijeća predlaže načelniku da kao predlagatelj proračuna da amandman 

na način da se kanalizacija Dubravke Vujević izgradi iz osiguranih kapitalnih sredstava Sabuše 

d.o.o. a za donaciju crkvi da da amandman kao predlagatelj i to osigura proračunom.  

 

Općinski načelnik prihvaća da se izgradnja dijela kanalizacije za objekt Dubravke Vujević 

realizira iz kapitalnih pomoći Sabuši d.o.o., a što se tiče crkve načelnik daje amandman da se 

na stavku tekuće donacije vjerskim zajednicama planira 50.000,00 kuna, dok se 50.000,00 kuna 

skida sa planiranih sredstava vatrogastva, tako da umjesto 96.000,00 kuna treba stajat 

46.000,00 kuna.  

 

Predlagatelj amandmana Ante Martinović povlači dio amandmana koji se odnose na 

kanalizaciju Dubravke Vujević i Crkve Gospe od Sniga.  

 

AM04/21 

Predsjednik Općinskog vijeća čita amandman 

 

 
 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako se ovim amandmanom osiguravaju sredstva za 

uspostavu naplate parkinga te nabavu programa za transparentnost proračuna, te nadodaje kako 

mu nije za cilj da se ceste ne asfaltiraju, te da se uvijek rebalansom stavke mogu povećavati. 

 

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je općinskog načelnika jeli za ceste predloženo 365.000,00 

kuna.  

 

Općinski načelnik potvrdno je odgovorio te naveo da e radi od cestama groblje, Baljko i Pod 

Debra.  
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Općinski načelnik se izjašnjava o predloženom amandmanu kako isti ne prihvaća jer se na taj 

način ne može asfaltirati niti jedna cesta, te navodi kako nije protiv parkinga i transparentnosti 

ali ne na uštrb cesta.  

 

Vijećnik Edison Boško postavio je pitanje oče biti novca za parking da bi se isti naplaćivao i 

uspostavio red. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća čita Program građenja u kojem je ukupno za investicije 

komunalne infrastrukture planirano 1.125.000,00 kuna, te navodi kako ovdje ima dovoljno 

sredstava za sve pa i za cestu. 

 

Općinski načelnik navodi kako se ne može taj program čitati u cjelini već pojedinačno po 

stavkama.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov sugerira načelniku da osigura 100.000,00 kuna za parking a da smanji 

tekuće održavanje ili neku drugu stavku. To nije dovoljno ali je dovoljno da se krene sa 

parkingom. Ostatak sredstva osigurat će se rebalansom proračuna.  

 

Općinski načelnik navodi kako je tražio ponudu za transparentnost da je ista iznosila 20.000,00 

kuna te da 65.000,00 kuna smatra puno.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović navodi kako on nije tražio ponude već u 

konzultaciji sa Gradom Rijekom koja ima izvrstan program predlaže okviran iznos.  

 

Općinski načelnik daje amandman da se investicijsko održavanje (pozicija 16) poveća za 

100.000,00 kuna na ime uvođenja parkinga, a da se iznos kapitalnih pomoći Sabuši d.o.o. 

smanji za 100.000,00 kuna tako da bi isto umjesto planirane kapitalne donacije od 600.000,00 

iznosilo 500.000,00 kuna.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća kao predlagatelj amandmana broj četiri navodi kako povlači 

amandman broj četiri.  

 

AM05/21 

Predsjednik Općinskog vijeća čita amandman 

 
Općinski načelnik prihvaća amandman broj 5. u cijelosti.  
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Vijećnik Edison Boško navodi kako bi volio da djelatnica Turističke zajednice dođe na vijeće 

i iznese svoj program promidžbe za Kukljicu.  

 

Općinski načelnik kao predlagatelj proračuna daje još jedan amandman i to:  

 

ostale osobne usluge da se sa 20.000,00 kuna povećaju za 40.000,00 kuna tako da bude 

planirano 60.000,00 kuna, te odvjetničke usluge sa 0,00 kuna da se povećaju za 40.000,00 kuna, 

a da se kapitalne pomoći Sabuši d.o.o. sa planiranih 500.000,00 kuna smanje na 420.000,00 

kuna.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu te daje na usvajanje odluku o usvajanju plana 

Proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu sa projekcijama za 2023. i 2024. godinu. 

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.4. 

Donošenje Odluke o izvršenju proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu. 

 

Vijećnica Rajna Grzunov komentira dio odluke koji se odnosi na otpis potraživanja, navodeći 

kako se ne bi smjelo dozvoliti da bilo koje potraživanje ode u zastaru, te kako je gledajući 

pojedine odluke drugih gradova vidjela da se načelnika obvezuje u jednostavnoj nabavi preko 

20.000,00 kuna sklapanje ugovora i smatra kako bi to trebalo ugradit i u našu odluku ukoliko 

je moguće.  

 

Pročelnik je odgovorio kako isto bi se kosilo sa odredbama Pravilnika o jednostavnoj nabavi.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje odluku o izvršenju proračuna Općine Kukljica 

za 2022. godinu. 

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.5. 

Donošenje godišnjeg Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Kukljica u 2022. godini, predsjednik daje na usvajanje predmetni program.  

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.6. 

Donošenje godišnjeg Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Kukljica u 2022. godini, predsjednik daje na usvajanje predmetni program.  

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.7. 

Donošenje Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u 

prostoru za 2022. godinu, predsjednik daje na usvajanje predmetni program.  

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.8. 

Donošenje Programa javnih potreba u školstvu, predškolskom odgoju i naobrazbi Općine 

Kukljica u 2022. godinu.  

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je općinskog načelnika koliko općina financira udžbenike.  

Općinski načelnik odgovorio je financira radni materijal za 40 učenika.  

Predsjednik daje na usvajanje predmetni program.  
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Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

 

Ad.9. 

Donošenje Programa socijalne skrbi Općine Kukljica u 2022. godini. 

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je koliko iznose naknade za novorođenčad.  

Općinski načelnik odgovorio je da visina naknade za novorođenčad je 5.000,00 kuna. 

Vijećnica Rajna Grzunov smatra da taj iznos treba povećati.  

Predsjednik Općinskog vijeća smatra kako je planirana socijalna skrb loša, te da treba imati 

jasne kriterije.  

Općinski načelnik navodi kakao danas predlaže novu odluku za jednu vrstu socijalnih davanja. 

Predsjednik daje na usvajanje predmetni program.  

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.10. 

Donošenje Programa javnih potreba u kulturi u 2022. godini. 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović smatra kako je malo planirano za područje 

kulture.  

Općinski načelnik obrazlaže kako je ovim programom obuhvaćen samo dio udruga.  

Predsjednik daje na usvajanje predmetni program.  

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.11. 

Donošenje Programa javnih potreba u sportu u 2022. godini, predsjednik daje na usvajanje 

predmetni program.  

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.12. 

Donošenje Programa utroška turističke pristojbe u 2022. godini, predsjednik daje na usvajanje 

predmetni program.  

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.13. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara trinaestu točku dnevnog reda donošenje Odluke o raspo-

ređivanju sredstava proračuna Općine Kukljica namijenjenih redovitom godišnjem financira-

nju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Općinskom vijeću Općine Kukljica za 2022. 

godinu. 

Prijedlog odluke ukratko obrazlaže pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela.  

Predsjednik predloženu odluku o raspoređivanju sredstava proračuna Općine Kukljica namije-

njenih redovitom godišnjem financiranju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Općin-

skom vijeću Općine Kukljica za 2022. godinu daje na usvajanje.  

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.14. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine 

Kukljica za 2022. godinu i godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učin-

cima za trogodišnje razdoblje. 

Vijećnica Rajna Grzunov ističe kako bi civilnu zaštitu trebalo ozbiljno shvaćati. 
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Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje  zaključak o prihvaćanju Analize stanja sustava 

civilne zaštite na području Općine Kukljica za 2022. godinu i godišnjeg plana razvoja sustava 

civilne zaštite s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje. 

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.15. 

Donošenje Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turističke se-

zone na području Općine Kukljica u 2022. godini. 

Nitko se nije javio za raspravu te predsjednik daje na usvajanje odluku o o privremenoj zabrani 

izvođenja građevinskih radova tijekom turističke sezone na području Općine Kukljica u 2022. 

godini. 

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.16. 

Donošenje Odluke o isplati jednokratne novčane pomoći povodom božićnih blagdana. 

Predsjednik Općinskog vijeća riječ daje općinskom načelniku koji ukratko obrazlaže prijedlog 

odluke.  

Vijećnica Rajna Grzunov navodi kako je pohvalno da je načelnik predložio odluku, nakon 

kraće rasprave predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje odluku o  isplati jednokratne 

novčane pomoći povodom božićnih blagdana. 

Usvojeno jednoglasno (6 glasova za). 

 

Ad.17. 

Donošenje Odluke o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine 

Kukljica za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

Predsjednik Općinskog vijeća osvrće se na povlačenje ove točke s prošle sjednice dnevnog reda 

kao i dvije koje slijede, da ne ispadne da je on diktator pa sam povlači točke te dalje navodi 

kako je načelnik spomenuo da nadzire odluke Općinskog vijeća, te kako ima ovlasti obustaviti 

odluku od primjene i dostaviti je središnjem tijelu koji u konačnici donese pravorijek, pa ne 

znam zašto to nije napravio. Dalje, navodi kako se vijećnik Milorad drži procedure, 

komentirajući jeli on kao predsjednik mogao nešto povući ili ne s dnevnog reda, a ne smeta mu 

što Općinsko vijeće nije dobilo materijal kako bi moglo raditi sukladno članku 90. Statuta.  

 

Sjednicu napušta vijećnik Edison Boško.  

Na sjednici je prisutno 5 vijećnika.  

 

Vijećnik Milorad Košćica odgovorio je kako je predsjednik mogao uči kod načelnika i tražiti 

dokumente na uvid.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako je tražio tri puta i još uvijek traži.  

 

Vijećnik Milorad Košćica obraća se predsjedniku vijeća navodeći kako je znao da nema te 

dokumente pa točke dnevnog reda nije trebao stavljati na dnevni red, dodajući kako nije 

razmišljao nego samo povukao.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako je mislio da će načelnik dokumente donijeti na 

sjednicu vijeća, te dalje navodi kako ne može glasati za donošenje ove odluke kao i ostale dvije 

jer nema potrebnog materijala.  
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Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje odluke o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja 

o izvršenju proračuna Općine Kukljica za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu. 

Odluka nije prihvaćena 2 glasa za, 3 protiv (Ante Matinović, Rajna Grzunov i Luka Milić), 

nitko suzdržan. 

 

Ad. 18. 

Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana „Sabuše“  

d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021. godinu, zaključak nije prihvaćen 2 glasa 

za, 3 protiv (Ante Matinović, Rajna Grzunov i Luka Milić), nitko suzdržan. 

 

Ad. 19. 

Donošenje Zaključka o polugodišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana             

komunalnog društva „Sabuše II“ d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2021., zaključak 

nije prihvaćen 2 glasa za, 3 protiv (Ante Matinović, Rajna Grzunov i Luka Milić), nitko 

suzdržan. 

 

 

Predsjednik konstatira da je dnevni red 8. sjednice iscrpljen svima prisutnima čestita 

nadolazeće blagdane i zaključuje sjednicu.  

 

Završeno u 20:00 sati.  

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Josip Burčul                      Ante Martinović  

       


